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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr XLII  

Sesja w dniu 20 stycznia 2022 
 

Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Katarzyna Kaczor - sołtys sołectwa Mąchocice – Scholasteria 

Mirosław Piwko - sołtys sołectwa Brzezinki 

Mieszkaniec gminy  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył XLII sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz na podstawie art. 15zzx ust. 

1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842), Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło poinformował, że z uwagi na panującą sytuację epidemiologiczną 

obrady odbywają się w trybie hybrydowym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość). Przewodniczący przywitał radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowania na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLI z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynęły wnioski o zmianę treści protokołów z poprzednich sesji  i przystąpił 

do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Radny Tomasz Ksel zapytał o podpisaną umowę na transport – a jaki okres zawarta została 

umowa i czy zostanie ona rozwiązana w momencie podpisania umowy na inną linię, o której 

była mowa. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato szczegółowo wyjaśnił,, że są to umowy ustalane 

równolegle. 

Brak kolejnych zgłoszeń; sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

6. Przyjęcie sprawozdań z pracy komisji stałych w roku 2021. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował, że wszystkie sprawozdania zostały 

dołączone do materiałów i zapytał, czy jest potrzeba odczytywania sprawozdań. 

Wobec braku głosów stwierdzających potrzebę przedstawienia sprawozdań – Przewodniczący 

Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego w roku 2021. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Pedrycz 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji do spraw Skarg, Wniosków i 

Petycji w roku 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji Budżetu i Finansów w roku 

2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa w roku 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy 

Społecznej i Promocji Gminy w roku 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji ds. Inwestycji w roku 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła projekt 

uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/429/2022 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została podjęta. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy 

najmu części nieruchomości zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Masłowie Pierwszym 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara omówił projekt uchwały. 

Ni zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/430/2022 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części nieruchomości zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Masłowie Pierwszym została przyjęta. 

 

c) w sprawie przekazania do nieodpłatnego użytkowania sieci wodociągowej w 

miejscowości Masłów Pierwszy gm. Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca wójta Gminy Masłów przedstawiła projekt 

uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
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Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/431/2022 w sprawie przekazania do nieodpłatnego użytkowania sieci 

wodociągowej w miejscowości Masłów Pierwszy gm. Masłów została przyjęta. 

 

d) w sprawie przekazania do nieodpłatnego użytkowania sieci kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Masłów Pierwszy gm. Masłów 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła projekt 

uchwały. 

Radny Ryszard Jan Filipowicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady dotyczącą 

wszystkich punktów, ponieważ pojawiają się głosy mieszkańców, że żaden radny nie zabiera 

głosu podczas omawiania projektów.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło potwierdził, że na komisjach 

sprawy są szeroko omawiane, prowadzone są dyskusje i wyjaśniane wątpliwości.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/432/2022 w sprawie przekazania do nieodpłatnego użytkowania sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Masłów Pierwszy gm. Masłów została przyjęta. 

 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła szczegółowo projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos w sprawie inwestycji dotyczącej budowy kanalizacji sanitarnej 

w Dąbrowie. Radny uważa, że ma za mało informacji na ten temat i zaproponował, by duże 

inwestycje były omawiane jako osobny temat podczas posiedzenia komisji. Radny zapytał czy 

jest to inwestycja w prywatnych gruntach. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że inwestycja jest realizowana na wniosek 

wielu mieszkańców sołectwa, w tym obecnych i poprzednich radnych. Wójt szczegółowo 

omówił zakres prac i dokumentacji. 

Sekretarz Gminy Zbigniew Zagdański dodał, że sprawa była dokładnie omawiana podczas 

wspólnego posiedzenia komisji. Planowana sieć kanalizacyjna przebiega częściowo w terenach 

prywatnych a częściowo w drodze. Sekretarz podał parametry zadania.  

Radny Zenon Adam Pedrycz przypomniał, że na posiedzeniu komisji sprawa była szczegółowo 

wyjaśniona. Radny dodał, że radni powinni mieć trochę zaufania do pracowników urzędu, 

którzy odpowiadają za przygotowanie dokumentacji. 

Ad wocem radny Tomasz Ksel poprosił, by nie odbierać jego głosu jako zarzutu do komisji. 

Radny wyjaśnił, że chce mieć pełną wiedzę do sprawy nad którą głosuje.  
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Wójt Gminy dodał, że przedstawiona w budżecie kwota jest szacunkowa i może się zmienić po 

przetargach. 

Radny Ryszard Jan Filipowicz zabrał głos informując, że od początku swojej kadencji zabiegał 

o to, by ta inwestycja została zrealizowana. Radny Filipowicz zaprosił radnego Ksela do 

oględzin w terenie.  

Sekretarz Gminy zabrał głos informując, że pan radny Ksel już to potwierdził, że mapa została 

radnemu dostarczona. Sekretarz wyjaśnił, że urząd nie praktykuje przekazywania 

dokumentacji, która jest niezbędna pracownikom, nie radnym i jako przykład podał budowę 

sieci kanalizacji sanitarnej dla jednej wsi. Taka dokumentacja to nie jest jeden arkusz mapy 

wobec czego przekazanie jej radnym byłoby skomplikowane.  

Radny Stanisław Doleziński odnosząc się do radnego Ksela poinformował, że radni zabiegali 

o budowę tej sieci, która w tym momencie ma zaprojektowane 10 przyłączy, a docelowo kolejni 

mieszkańcy deklarują chęć wpięcia się do sieci.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, że 

szczegółowo sprawy można wyjaśniać na miejscu, w urzędzie, gdzie pracownicy udzielą 

informacji. Na komisjach możemy dyskutować, jednak przekazywanie całej dokumentacji  

(kosztorysów) – w jaki sposób miałoby się odbywać. Przewodniczący Rady dodał, że te kwestie 

należy pozostawić fachowcom.  

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/433/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta. 

 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 

– 2029 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/434/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2022 – 2029 została przyjęta. 

 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

Projekt uchwały przedstawiła pani Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy Masłów. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/435/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

została przyjęta. 

 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno 

Temat przedstawiła Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno 

została przyjęta. 
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i) w sprawie zmiany uchwały nr XIX/227/2020 Rady Gminy Masłów z dnia 21 maja 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego  

w latach 2020-2022 

Temat przedstawiła Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór. 

Głos zabrał radny Ryszard Piotr Szymczuch informując, że z tego zadania zostały oszczędności 

w granicach 100.000,00 zł. Radny poprosił, by za te pieniądze zamontować przynajmniej na 

zakrętach, na pasie awaryjnym światła odblaskowe tzw. „śpiący sierżant”.  

W odpowiedzi, Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że inwestycja jest 

realizowana przez Powiat Kielecki i na ten moment prace jeszcze nie zostały odebrane. Wójt 

podkreślił, że wniosek jest słuszny i zadeklarował rozmowy w tej sprawie.  

Radna Małgorzata Kozubek zabrała głos informując, że światełka były montowane w Masłowie 

na ul. Księdza Józefa Marszałka i początkowo zdawały egzamin, ale z czasem zostały zerwane 

przez pojazdy. Radna zaproponowała, by rozważyć kwestie namalowania oznakowania, które 

po najechaniu kołem będzie wyczuwalne. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch wyjaśnił na czym polega różnica w przedstawionych 

propozycjach oznakowania.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że są to kwestie 

techniczne, które podlegają ocenie fachowców. Sam wniosek o naniesienie oznaczeń jest 

słuszny i powinien zostać rozważony.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/437/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/227/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 21 maja 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego w latach 2020-2022 została podjęta. 

 

j) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych nie pochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/438/2022 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych nie pochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została przyjęta.  

 

k) w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Masłów na 

2022 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że komisje 

wypracowały swoje plany, które zostały dołączone do materiałów.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Brak głosów w tym punkcie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/439/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Masłów na 2022 rok została przyjęta.  

 

l) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Masłów 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował o wniosku złożonym przez panią Skarbnik 

Gminy Masłów, w związku z uzyskaniem uprawnień emerytalnych w ubiegłym roku. Wójt 

Gminy przypomniał wieloletnie zasługi na stanowisku skarbnika.  

Radny Tomasz Ksel poinformował, że po raz pierwszy zgadza się w całości ze słowami pana 

Wójta i z przykrością będzie głosował „za”, w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zwrócił się do pani Skarbnik 

z podziękowaniami za fachowość, rzetelność, które zostały wielokrotnie docenione przez 

instytucje kontroli.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że mimo iż wiedział, że takie możliwości 

pani Skarbnik ma, z racji przysługujących jej praw, oraz że ta sytuacja kiedyś nastąpi, to 

moment złożenia wniosku był dla wójta zaskoczeniem. Wójt dodał, że po rozmowach z panią 

Skarbnik cieszy się z decyzji proponowanej w kolejnym punkcie obrad, który za chwilę będzie 

omawiany.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, że 

warto podziękować pani Skarbnik za dotychczasową pracę i poprosił o brawa.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Pedrycz złożył podziękowania za życzliwość  

i  doradztwo w każdej sytuacji. 

Radny Zenon Adam Pedrycz zwrócił się z pytaniem do pani Skarbnik, czyn radni mają 

zagłosować „za”. 
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Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór odpowiedziała, że tak. Skarbnik Gminy dodała, 

że jest bardzo mile zaskoczona i choć nie żegna się całkowicie to również bardzo serdecznie 

dziękuje za współpracę. 

Radny Stanisław Doleziński złożył pani Skarbnik podziękowania za dotychczasową 

współpracę.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/440/2022 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Masłów. 

 

m) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Masłów 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że po otrzymaniu wniosku od Pani Skarbnik 

przeprowadził kilka rozmów wśród pracowników w poszukiwaniu osoby na to stanowisko. 

Jednak nie uzyskał zgody wśród osób, które potencjalnie mogły by przejąć obowiązki 

Skarbnika. Dlatego cieszy się z decyzji pani skarbnik o możliwości dalszej współpracy. Wójt 

poinformował, że na ten moment nie jest w stanie powiedzieć jaki to będzie okres.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że cieszy się z takiej decyzji pani Skarbnik. 

Radny Wojciech Haba poinformował, że nie zabierał głosu w poprzednim punkcie ale również 

cieszy się z decyzji pani Skarbnik i dziękuje za dotychczasową współpracę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masów Andrzej Pedrycz dodał, że poprzedni punkt 

porządku obrad był dużym zaskoczeniem, dlatego tym bardziej cieszy omawiany właśnie 

punkt. 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu mieszkańcowi gminy, który zapytał o wysokość 

wypłaconej odprawy, zasady na jakich powołany zostanie Skarbnik oraz na jaki okres czasu 

zostanie podpisana umowa. Mieszkaniec dodał, że zdaje sobie sprawę, że w tym przypadku nie 

jest wymagany konkurs i że takiego konkursu nie było.   

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło odpowiedział, że na część pytań 

mieszkaniec odpowiedział sobie sam, na część – odpowiedź już padła. Wobec czego 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta o odpowiedź na pozostałe pytania.  

Wójt Gminy Tomasz Lato poinformował, ze odprawa emerytalna jest świadczeniem 

obowiązkowym, wynikającym z kodeksu pracy i wypłacanym jednorazowo. Świadczenie to 

jest sześciokrotnością miesięcznego wynagrodzenia i podał przybliżoną wysokość tej odprawy. 

Co do okresu zatrudnienia pani Skarbnik, Wójt poinformował, że ta informacja będzie podana 

transparentnie, ponieważ na ten moment termin nie jest ustalony. Co do wysokości 

wynagrodzenia bieżącego Wójt poinformował, że ponieważ nie zmieni się zakres obowiązków 

na stanowisku skarbnika wobec czego wynagrodzenie pozostanie na tym samym poziomie. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLII/441/2022 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Masłów została podjęta. 

 

8. Informacje i ogłoszenia 

Radna Małgorzata Kozubek złożyła podziękowanie w imieniu mieszkańców za dowieszenie 5 

lamp na ul. Leśnej. 

Radny Wojciech Haba przekazał informację o uroczystości poświęcenia i odsłonięcia tablicy 

upamiętniającej ks. Józefa Żółtaka i zaprosił na tę uroczystość.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wymienił zasługi ks. Żółtaka i podkreślił udział sołtysów w 

tym przedsięwzięciu: Katarzyna Kaczor z Mąchocic – Scholasterii, Marzena Ksel z Klonowa, 

Stanisław Białowąs z Barczy, Roman Kołomański z Ciekot oraz główny organizator Mirosław 

Piwko z Brzezinek, który uczestniczył we wszystkich spotkaniach. Wójt Gminy poinformował, 

że autorem projektu tablicy jest Michał Pronobis, a odlew został wykonany w Dąbrowie u Pana 

Jacka Guzery – właściciela firmy Odlewnictwo Artystyczne.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że w dniu 

jutrzejszym o godzinie 12:00 w kościele w Domaszowicach odbędzie się msza pogrzebowa 

męża Bernardy Komorowskiej, koleżanki radnej. Przewodniczący Rady zachęcił do udziału w 

tej smutnej uroczystości.  

Mieszkaniec Gminy poinformował, że w dniu 14 października 2021 r. wyrokiem w imieniu RP 

Naczelny Sąd Administracyjny oddalił skargę kasacyjną Wójta Gminy Masłów. Miała to być 

jedna ze spraw, która miała mieć wpływ na obsługę prawną w urzędzie. Z tego co poinformował 

pan Sekretarz – umowa na obsługę prawną została przedłużona na kolejny rok. 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przypomniała, że sprawa ta 

dotyczyła informacji publicznej, gdzie w części wyroku sąd oddalił powództwo strony czyli 

przyznał rację gminie. Natomiast w jednym z punktów udzielona odpowiedź odsyłała do 

nagrania w Biuletynie Informacji Publicznej. Zastępca Wójta wyjaśniła szczegółowo koszty 

postępowania i charakter sprawy.   

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

 

9. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpanie tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w XLII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady. 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło    

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


